

**HIGH COMMISSION  
FOR THE REPUBLIC  
OF CAMEROON**

**Peace-Work-Fatherland**



**170 Clemow  
Ottawa, Ontario  
K1S 2B4 CANADA  
Tel: (613) 236-1522  
Fax: (613) 236 3885**

**HAUT COMMISSARIAT  
POUR LA RÉPUBLIQUE  
DU CAMEROUN**

**Paix-Travail-Patrie**

No. **002**...../HCO/FS.....

**FEB 21 2007**  
Ottawa,.....

## COMMUNIQUÉ

Le Haut-Commissariat vient de décider de modifier les conditions d'obtention d'un visa d'entrée au Cameroun pour les personnes d'origine camerounaise.

Ces modifications font suite aux difficultés que ces personnes rencontrent, notamment l'obtention d'une lettre d'invitation.

Aussi, les personnes d'origine camerounaise et détentrices d'un passeport étranger, qui ne peuvent produire une lettre d'invitation en raison des difficultés de communication devraient désormais fournir une déclaration sur l'honneur qui peut-être téléchargée sur notre site internet. /

Le Haut-Commissaire a.i.



**Martin A. MBENG**  
Ministre Plénipotentiaire

**HIGH COMMISSION FOR  
THE REPUBLIC  
OF CAMEROON**

**Peace-Work-Fatherland**



**170 Clemow  
Ottawa, Ontario  
K1S 2B4 CANADA  
Tel: (613) 236-1522  
Fax: (613) 236 3885**

**HAUT COMMISSARIAT  
POUR LA RÉPUBLIQUE  
DU CAMEROUN**

**Paix-Travail-Patrie**

No. **003** ...../HCO/FS.....  
**FEB 21 2007**  
Ottawa,.....

**COMMUNIQUE**

The High Commission has decided to modify the requirement for obtaining a signed invitation letter for Cameroonians of origin, as part of their requirement to obtain an entry visa into Cameroon.

This modification is based on the difficulties raised by those concerned in obtaining the said document.

Nevertheless, Cameroonians of origin with foreign passports who cannot provide a signed invitation letter from Cameroon because of communication difficulties should download from our website and sign the Declaration in Honour form as a substitute. /



**The High Commissioner a.i.**

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Martin A. Mbeng'.

**Martin A. MBENG**  
Minister Plenipotentiary